
Zápis z jednání Komise kultury č. 22 ze dne 7. 9. 2022 

 

Místo konání: hybridně (zasedací místnost 113 a webex) 

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 19:00 

Přítomni: Špalková - Kuželová, Kadrnožková, Paseková, Žofková, Vagenknechtová, Konopásek, 

Šmíd, hosté: Koutský, Vaňková 

Omluveni: Krejzová, Klich, Rothová, Vodičková,  

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Návrh programu:  

1. Úvod, schválení programu  

2. Zhodnocení letních akcí  

a. Bigbít 

b. Taneční odpoledne 

c. Letní kino  

d. Den draka 

3. Program podzimních a vánočních akcí 

a. Augrina musica  

b. Stezka zbloudilých duší  

c. Pouť  

d. Advent 

4. Bilance kulturní komise v období 2018 - 2022 

5. Různé  

 

1. Schválení programu 

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

2. Zhodnocení letních akcí  

a. Bigbít – někdo osobně, někdo dle referencí – povedená akce, služby akorát 

b. Taneční odpoledne – osobně nikdo nebyl, z doslechu příjemná akce, vyšší návštěvnost 

než loni, ale stále komorní, věkový mix od rodin s dětmi, přes mladší páry po seniory. Každý týden 

jiný žánr – posun v čase. Na nejmladší disco výrazně méně lidí.  

KK doporučuje: Pokud akce proběhne i příští rok, vyprofilovat žánry na ty, které se 

osvědčily (swing apod.). Nabídka vystoupení od M. Kadrnožkové, členka taneční skupiny Calipso. 

c. Letní kino – po loňských problémech se zahraničními filmy se letos promítaly jen české, 

dvě novinky, jedna klasika. Na novinky bylo plno, na klasiku dobrá, ale nižší návštěvnost. 

Osvědčilo se hlasování, sloužilo i jako dobrá propagace. 

KK doporučuje, aby Letní kino zůstalo zachováno a to s českými novinkami a hlasováním 

veřejnosti. 

d. Den draka – členové KK na akci byli jako účastníci i jako návštěvníci, někteří z doslechu 

– dobré reference, promyšlený program, známá kapela na závěr poprvé přitáhla i večerní publikum. 

Pro příští ročníky bylo doporučeno, aby se na programu začalo pracovat mnohem dříve (např. 

únor), mohla by být určena pracovní skupina, která s dramaturgií pomůže. Pak bude program znám 

už před prázdninami a může být více propagován, i v UZ. Stále je také neuchopitelný důvod názvu 

a koncept akce – ani dětský den, ani bigbít, nejblíže asi městské slavnosti. Některým chyběla 



aktivní prezentace všech spolků na pódiu, měla by být obnovena, spolky by z pódia měly svým 

vystoupením zvát ke svým stánkům. Diskutováno nad termínem poslední soboty prázdnin – kolize 

s pivními slavnostmi komise nevidí jako nežádoucí, obě akce měly vysokou návštěvnost, každá má 

jiné zaměření. Otázkou pro novou radu a komisi pak bude, zda má smysl zachovat všechny velké 

akce nebo je omezit, nedělat každý rok, či spojit (personální kapacity, rozpočet, termíny). 

Vyjádření úseku kultury: Letos poprvé MČ připravovala jarní akce (Velikonoční jarmark, 

Anthropoid, Dětský den) i Draka. Minulé roky jarní akce neproběhly kvůli covidu a z velkých akcí 

byl pouze Drak. Z kapacitních důvodů nelze chystat všechny akce současně, proto letošní 

programové zpoždění. Na velké akce budou nutné externí posily (náklad navíc). Všem spolkům 

byla nabídnuta prezentace na podiu, využily ji jen některé (např. Domino, Taichi). 

 

3. Program podzimních a vánočních akcí 

a. Augrina musica – vše běží a platí 6/10, 3/11 a 27/11 

b. Stezka zbloudilých duší – bude v pátek 4/11 

c. Pouť – MČ není pořadatel, býval OSU, loni Lunapark Beck, přesný termín není zatím 

znám 

d. Advent – přípravy akcí začnou již nyní bez ohledu na volby, pak už by se nestihlo. 

Podobná koncepce jako v minulých letech: 

▪ 1. adventní neděle – koncert Augrina Musica, rozsvícení stromu. 

KK doporučuje obměnu pásma R. Pachmana a D. Hořínkové, také nejsou vhodné dva koncerty 

v jeden den jako loni. 

▪ 2. adventní neděle – možný komorní program s tématem sv. Barbora, hlavní program přesunout 

na pondělí – Mikuláš – použít loňský, neuskutečněný koncept se zapojením našich seniorek a 

DS Ucho 

▪ 3. adventní neděle – jarmark/trhy mezi muzeem a ŠJ 

▪ 4. adventní neděle – tradiční Živý betlém DS Ucho s rozdáváním Betlémského světla 

▪ Štědrý den – vytrubování z věže kostela 

 

4. Bilance kulturní komise v období 2018–2022 

Dotáhnutí, doporučení budoucí komisi jsou: 

• Rozdělení akcí tak, aby se peníze nedávaly pouze do velkých akcích, které jsou si podobné, 

ale zaměřila se na pár velkých, rozlišných, a dále podporovala drobné akce napříč 

kulturními styly 

• Kladně komise vnímá ustálení velikonočního a vánočního programu do dané skladby, není 

potřeba významně měnit (zachovat štedrovečerní troubení, pokračovat s dřevěným 

betlémem – jeho rozšířením, apod.) 

• Spatřuje výhodu včlenění Uhříněveského muzea a knihovny do agendy kulturní komise tak, 

že společně bude tvořen roční plán (nutnost stálé výstavy, propagace, jednotný rámec) 

• Dotáhnutí záměru stálé expozice v muzeu s následným vytvořením pracovních listů pro děti 

• Pokračování ve festivalu světel tzv. Rozsviť Uhříněves, Festival hudby Augrina musica, Den 

draka, Bigbít, apod. 

 

5. Různé  

a) Pouťové atrakce na městských akcích – nejsou vhodné placené atrakce pro děti na našich akcích, 

pro rodiče je to velký výdaj, našemu programu to nepomůže, spíše odvede pozornost. Podzimní 

pouť stačí. 

KK doporučuje neúčast placených pouťových atrakcí na akcích MČ 



 

b) Nedostatečná propagace v UZ – naše akce v periodiku nejsou vidět, dříve byly na titulní straně, 

nyní zapadají, přitom je v zájmu MČ své vlastní akce maximálně zviditelnit 

KK doporučuje masivní propagaci kulturních akcí pořádaných MČ v Uhříněveském zpravodaji 

 

c) Tradiční setkání pro seniory – podzimní akce se v minulých letech nekonala, obavy z covidu 

panují i letos, není vhodné seniory – ohroženou skupinu, sdružovat v divadle.  

 

d) Muzeum, Knihovna – by měly ke svým stávajícím činnostem pořádat pravidelné akce v budově 

muzea. Je to jediný objekt vhodný ke komornějším aktivitám, navíc bez nákladů za pronájem. 

KK doporučuje, aby doprovodný program muzea a knihovny také spadal pod Kulturní komisi. 

 

e) Fara a její prostory - poděkování za posun v kulturním dění patří SHM Klubu, který v areálu 

farní zahrady vytvořil zázemí pro komunitní aktivity především rodin a 

mladých lidí, a také farnosti, která tyto změny umožnila a podpořila. 

 

 

 

Zapsala: Petra Vaňková, OKÚ 

 

 

 

 

Ověřila: Veronika Špalková – Kuželová, předsedkyně KK 

 

 

 

 

V Praze 13. 9. 2022 

 

 

 


